
Zápisnica 

napísaná z 2. mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ťapešove, 

ktoré sa konalo dňa 08. apríla  2022 v zasadačke Obecného úradu 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
Neprítomný: M. Bakaľa 
Hostia: MVDR. Štefan Kulina, Mgr. Matúš Závodný 
     Starosta obce p. Pavol Bugaj, otvoril zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Ťapešove a 

oznámil, že bolo zvolané v zmysle §-u 13, ods.4, písm. a)  zák. 369/1990 Z.z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov. 

     Ďalej konštatoval, že všetci poslanci OZ boli na toto zasadnutie pozvaní písomne a včas. 

Z celkového počtu 7 poslancov sú prítomní 6. poslanci  -  zasadnutie OZ je uznášania schopné 

je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov (3,5) a viac ako 3/5 poslancov (4,2) 

 

 Program: 1. Otvorenie 

                   2. Kontrola uznesení 

                   3. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

                   4. Prejednanie žiadosti 

                   5. Rôzne 

                   6. Diskusia              

                   7. Návrh na uznesenie                

                   8. Záver 

 

1. Otvorenie 
 

Starosta obce p. Pavol Bugaj otvoril zasadnutie OZ a oboznámil poslancov s programom: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Voľba navrhovanej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

4. Prejednanie žiadostí 

5. Rôzne 

6. Diskusia 

7. Návrh na uznesenie 

8. Záver 

 

 Program OZ všetci prítomní poslanci schválili.  

 

2. Kontrola uznesení 

 

     Starosta obce p. Pavol Bugaj vykonal kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho  

zasadnutia OZ, ktoré sa konalo dňa 04. marca 2022 

 

 splnené uznesenia: 03, 04, 05, 06,  

 uznesenia v riešení: 07, 08, 09, 10 

 uznesenia nepodliehajúce kontrole: 01, 02 

 nesplnené uznesenia: 0 

 

 

 



3. Voľba návrhovej komisie, overovateľov  zápisnice a zapisovateľa  

 

Starosta predložil na schválenie členov komisie, overovateľov a zapisovateľku v zložení: 

 

 a/  návrhovú komisiu:   p.  Ing. Peter Laclavík 

                           p.  Jozef Žofaj 

b/overovateľov:             p.  Peter Jadroň 

                                       p.  Ľuboš Hurák 

c/ zapisovateľku:           s.  Eva Bugajová 

Poslanci OZ členov komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľku schválili. 

 

4. Prejedanie žiadostí 

 

Pán starosta obce požiadal hosťa p. Mgr. Matúša Závodného, aby poslancom OZ  priblížil 

a vysvetlil Žiadosť, ktorú Roľnícke družstvo Vavrečka – Ťapešovo doručilo obci. Žiadosť sa 

týka zámeru o zámenu pozemkov medzi obcou Ťapešovo a Roľníckym družstvom Vavrečka  - 

Ťapešovo.(viď príloha č.1). Pán Závodný poďakoval poslancom, že prišli na obecné 

mimoriadne zastupiteľstvo zo záujmom to riešiť. Taktiež pán Závodný informoval poslancov 

ako v podniku fungujú a čo majú v blízkej budúcnosti v pláne rozvoja podniku. Konštatoval, 

že vychádzajú výzvy na obnovu poľnohospodárskych podnikov do ktorých by sa chceli zapojiť, 

len ich brzdia priestory. Priblížil aktuálnu situáciu a taktiež aj vidinu investovania do syrárne, 

dojárne aby sa zamestnancom uľahčila práca. Taktiež majú v pláne investovať do hnojových 

prípojok, aby sa ľudia nesťažovali na zápach z družstva. Súčasťou investície by bolo aj 

vybudovanie komunikácií. Zámenu pozemkov navrhujú preto, lebo obecná cesta ide stredom 

maštale a pre obec nevyužiteľná, preto to chcú vysporiadať práve zámenou pozemkov.  
Pán Závodný predniesol dva návrhy na vysporiadanie: 

 

1. cesta okolo maštalí, ktorú vlastní obec 

2. vyčlení sa parcela vo výmere 700 m2 pre obec. 

 

Poslanec pán Ing. Laclavík navrhol aj tretí návrh, aby sa pozemok presunul dole na rovinu. 

 

Poslanci OZ všetky varianty prediskutovali, nechali si vysvetliť návrhy a schválili návrh číslo 

2. Poslanec pán Ing. Laclavík zahlasoval proti návrhu č.2. Taktiež s pánom Závodným 

prediskutovali, že náklady spojené so Zmluvou, novým geometrickým plánom bude znášať RD 

Vavrečka – Ťapešovo. 

 

5. Rôzne 

 

Poslancov OZ pán starosta informoval: 

 

- Aktuálna situácia na UKRAJINE – na obec chodia neustále usmernenie, postupy pri 

ubytovaní utečencov z Ukrajiny a tretích krajín. Zasiela to vždy Krízový štáb 

z Námestova.  

- COVID-19 – taktiež stále posielajú na obec počty nakazených. 
- ZMOS stretnutie - petície boli spísané, čaká sa 
- Skládka Námestovo – podľa najnovších informácií nastal problém vyvážať 

veľkokapacitné kontajnery  
- ZNAČKY – vypracovanie projektu bolo schválené, značky sa vyrábajú 



- MIESTNE KOMUNIKÁCIE – projekt MAS – asfaltová cesta, schválené to je, zmluva 

zatiaľ neprišla. 
- PRECHOD CEZ ŠTÁTNU CESTU – prišla cenová ponuka na vypracovanie, obec 

investuje na bezpečnosť cestnej premávky cez prechod. 

- JASENICKÝ MOST – rozhodnutie už je, museli prejsť celú rekonštrukciu mosta, 

nakoľko bola od jednej organizácie podaná námietka. 
- DEŇ OTVORENÝCH DVERÍ v ZŠ – padli návrhy na vytvorenie novej triedy pre 1. 

ročník, v momentálnej situácií to nie je možné, nakoľko nastáva problém s financiami, 

ktoré sa dostávajú na žiaka. Ak sa situácia v škole zmení bude vytvorenie novej 

samostatnej triedy reálnejšie. 
- SPOR MEDZI SUSEDMI – mali sme aj v dedine spor medzi susedmi, ktorý sa vyriešil. 

Jednalo sa o prístup na pozemok z dôvodu rekonštrukcie strechy.  
- ROZŚÍRENIE „školy“ – poslanec p. Ing. arch. Vrtiel podal OZ informácie, že sa na 

projekte pracuje a je to niekde v polovici, sľúbené to je v Máji. 

- ROZŠÍRENIE ROZHLASU PO DEDINE – boli sa na to pozrieť, pomerali dĺžky 

a navrhli novú ústredňu aby to bolo postačujúce pre obec. 

- IHRISKO – prebehla oprava lavičiek, amfiteátru a zadnej steny. Bol podaný projekt na 

vybudovanie Vstupnej brány na ihrisku. Taktiež p. starosta skonštatoval, že treba 

vymeniť dlažbu kde sa robievajú súťaže vo varení guľášu. 
- CINTOÍN – v pláne je spílenie tuji, úprava pozemku na rozšírenie cintorína 

- DEŇ MATIEK – pán starosta navrhol poslancom aby sa Deň matiek určil na 14:00 

hodinu – 8 mája v kultúrnom dome, kde vystúpia aj deti z materskej a základnej školy. 

Prídu aj harmonikári z Lokce. Pán starosta poprosil poslancov, aby v sobotu pred 

vystúpením rozniesli po dedine kvietky všetkým matkám.  
- DNI OBCE – poslanci sa dohodli na dátume konania Dni obce na 3.7.2022 (v nedeľu), 

ktoré bude spojené aj s oslavou MDD. Spravila by sa súťaž vo varení guľášov, pre deti 

by bol nafukovací hrad, pripravili by sa balíčky (sponzorov nájsť) a navrhol poslancom, 

na otvorenie bufetu. 

- NOVÁ WEBOVÁ STRÁNKA – dostali sme ponuku na vypracovanie a vytvorenie 

novej modernejšej webovej stránky pre obec. Firma, ktorá nám ponuku ponúkla by nám 

zabezpečovala celý chod stránky, technickú podporu by zabezpečovali, nahadzovanie 

dokumentov by sme si robili samy.  

 

6. Diskusia  

 

Poslanec p. Ing. arch. Vrtiel sa opýtal, či nie je možné vysypať výtlky po miestnych 

komunikáciách. Pán starosta povedal, že sa to dá do poriadku aj miestne komunikácie aj 

výjazdy.  

 

Poslanec p. P. Jadroň sa informoval, či potrubie, ktoré vedie cez ich záhradu je už odstrihnuté. 

Pán starosta mu povedal, že to sľúbili ale ostalo ticho, osloví tu firmu. – OVS.  

 

. 

7. Návrh na uznesenie  

 

Návrhová komisia predniesla návrh uznesenia z 2. mimoriadneho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, ktorý bol všetkými prítomnými poslancami schválený.  

 

 

 



8. Záver  
 

Starosta obce  ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva poďakovaním za účasť a za 

pripomienky.  

 

 

 

návrhová komisia:   Jozef Žofaj     .......................................... 

                    Ing. Peter Laclavík       ........................................... 

  

overovatelia:    Peter Jadroň      ......................................      

                        Ľuboš Hurák         ......................................                  

                                  

 

zapisovateľka :  Mgr. Eva Bugajová                        ......................................                     

  

     

 

 

 

 

                   

V Ťapešove, 08. 04.  2022 

 

Starosta obce zápisnicu podpísal, dňa 11. 04. 2022 

 

 

  

                                                                                            Pavol Bugaj 

                                                                                            starosta obce 
                                                                                 

 

 


